
 

 
Vragen mbt agendapunt 9 ontwerpbegroting GR Blink      
 
 
Inleiding: 
Naar aanleiding van de ontwerpbegroting GR Blink hebben we de volgende vragen aan de wethouder. 
 
In deze ontwerpbegroting wordt onder andere gesproken over de verduurzaming van het materieel 
voor een bedrag van € 1,5 miljoen. 
 
Blink huurt of least haar materieel van de privaatrechtelijke onderneming PreZero. 
 
9 maart 2023 heeft PreZero aangegeven zo spoedig doch uiterlijk 31 december 2024 te willen 
stoppen met haar participatie in Blink. In binnengekomen stukken lezen we in de begroting van GR 
Blink nog steeds een geplande verduurzaming van het materieel voor € 1,5 miljoen. Dit, terwijl de GR 
Blink juridisch gezien ophoudt te bestaan per 1 januari 2025. Over een eventuele “doorstart”, een 
nieuwe GR of een andere oplossing voor afvalinzameling zal toch eerst door de raden van de 
aangesloten gemeenten besloten moeten worden, of niet? 
 
De VVD heeft daarnaast de volgende vragen: 

1. Het is inmiddels 2 maanden geleden dat PreZero haar besluit aan de GR Blink kenbaar heeft 
gemaakt. Waarom is er geen aanpassing in de (meerjaren-)begroting gemaakt, een 
addendum of in ieder geval een side-letter geschreven? Zoals het er nu ligt, is het uiterst 
verwarrend en lijkt het alsof het al zeker is dat de GR Blink blijft bestaan na 31 december 
2024. 

2. Met betrekking tot de meerjarenbegroting, maar ook de investeringen die wij voor 2024 
gepland hebben, nemen wij aan dat het in ieder geval niet de bedoeling is om te investeren in 
het materieel van de privaatrechtelijke partij PreZero. Kunt u bevestigen dat wij nu en in de 
toekomst niet gaan investeren in verduurzaming van het materiaal van PreZero? 

 
 
Met vriendelijke groet Anne van Berlo, VVD Gemert-Bakel 

 




